

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, NOVEMBER 6, 1986

(3)

[Text]

The Standing Committee on Communications and Culture met at 9:40 o'clock a.m., this day, the Chairman, Jim Edwards, presiding.

*Members of the Committee present:* Jim Caldwell, Jim Edwards, John Gormley, Lynn McDonald, Bob Pennock.

*In attendance: From the Library of Parliament, Research Branch:* Françoise Coulombe, Anthony Jackson, James Robertson, Research Officers.

The Committee met to discuss its future business.

On motion of John Gormley, it was agreed,—That the Committee print the number of copies of its Minutes of Proceedings and Evidence established by the Board of Internal Economy.

On motion of Bob Pennock, seconded by Lynn McDonald, it was agreed,—That Mr. Ronald J. Fournier, Vice-President of Finance from St. John Shipbuilding Limited, be summoned to attend and give evidence before this Committee in relation with the Committee's consideration of the 1985-86 Annual Report of the Canadian Broadcasting Corporation.

On motion of Jim Caldwell, it was agreed,—That at least one representative of the Research Branch, Library of Parliament, be in attendance at each of the open Committee meetings.

On motion of Bob Pennock, it was agreed,—That the meeting continue IN-CAMERA with Transcription.

On motion of Jim Caldwell, it was agreed,—That the Clerk be authorized to keep a copy of the transcript for the use of the Committee members only for a period of up to three months.

It was unanimously agreed,—That, pursuant to Standing Order 97(1), the Committee retain the services of Drache, Rotenberg, Barristers and Solicitors, specifically Mr. Arthur B.C. Drache, as advisor for a period of up to 30 days beginning November 10, 1986 and up to December 19, 1986 and that the per diem paid be \$599 (inclusive of travel and accommodation expenses) for a total amount not exceeding \$17,970.

It was unanimously agreed,—That, pursuant to Standing Order 97(1), the Committee retain the services of Paul Audley & Associates Ltd., specifically Mr. Paul Audley, as advisor and research director for a period of up to 80 days beginning as early as possible and up to March 31, 1987 and that the per diem paid be \$500 plus travel and accommodation expenses for a total amount not exceeding \$49,838.

It was unanimously agreed,—That, as the contract to be signed between the Committee and Paul Audley & Associates Ltd. will be in excess of \$600 per day, inclusive of travel and

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 6 NOVEMBRE 1986

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des communications et de la culture se réunit, aujourd'hui à 9 h 40, sous la présidence de Jim Edwards, (président).

*Membres du Comité présents:* Jim Caldwell, Jim Edwards, John Gormley, Lynn McDonald, Bob Pennock.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Françoise Coulombe, Anthony Jackson, James Robertson, attachés de recherche.

Le Comité se réunit pour déterminer ses futurs travaux.

Sur motion de John Gormley, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer le nombre d'exemplaires de ses Procès-verbaux et témoignages qu'autorise le Bureau de régie interne.

Sur motion de Bob Pennock, appuyé par Lynn McDonald, il est convenu,—Que M. Ronald J. Fournier, vice-président (Finances) de la *St. John Shipbuilding Limited*, soit sommé de comparaître devant le Comité et d'y témoigner relativement à l'étude, faite par le Comité, du Rapport annuel (1985-1986) de la Société Radio-Canada.

Sur motion de Jim Caldwell, il est convenu,—Qu'au moins un représentant du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement assiste à chacune des réunions publiques du Comité.

Sur motion de Bob Pennock, il est convenu,—Que la réunion se poursuive à huis clos, avec service de transcription.

Sur motion de Jim Caldwell, il est convenu,—Que le greffier soit autorisé à conserver jusqu'à trois mois, à l'usage exclusif des membres du Comité, un exemplaire de la transcription.

Par consentement unanime, il est convenu,—Qu'en vertu de l'autorité que lui confère l'article 97(1) du Règlement, le Comité retienne pour une durée de trente jours tout au plus, les services de la firme Drache, Rotenberg, avocats, en la personne de M. Arthur B.C. Drache à titre de conseiller, pour la période allant du 10 novembre au 19 décembre 1986; et que l'indemnité journalière de subsistance soit fixée à 599\$ (y compris les frais de déplacement et de séjour), soit un maximum de 17,970\$.

Par consentement unanime, il est convenu,—Qu'en vertu de l'autorité que lui confère l'article 97(1) du Règlement, le Comité retienne les services de la firme Paul Audley & Associates Ltd., en la personne de M. Paul Audley à titre de conseiller et de directeur de la recherche, pour une durée de 80 jours, dans les plus brefs délais et jusqu'au 31 mars 1987; et que l'indemnité journalière de subsistance soit fixée à 500\$ à l'exclusion des frais de déplacement et de séjour, soit un maximum de 49,838\$.

Par consentement unanime, il est convenu,—Que, du fait que le contrat dépassera 600\$ par jour, y compris les frais de déplacement et de séjour, celui-ci soit soumis à l'approbation du Bureau de régie interne.